
 
 

 
 

Referat af SB møde d.12.3.2024 
Udvidet møde 

Kl. 16-20 
Mødet afholdes på kontoret 

 
Til stede:  Thomas D, Nicolaj, Mie, Lisbeth, Daniel, Marie Louise - forældrerepræsentanter 
Christina M, Therese Ø, Christina H – medarbejdere 
Isabell - elevråd 
Jan Eirik, Nina 
 
Fraværende: Kristine (forældrerepræsentant), Marie Louise (ledelse), Julian (elevråd) 
 
AKT på 
Skovgårdsskolen 

60 
min 

Gry og Amalie fortæller om skolens 
arbejde med AKT. 

Formål med punktet: 
Orientering om skolens 
arbejde med AKT. 
 

ØJN – økologisk 
skolemad 
 

60 
min 

Søren Ejlersen kommer og 
fortæller om det nye 
skolemadsprojekt ”ØJN”. 
 
I uge 9 har SB og ledelse været ude 
og se på Valhøj Skole, der har 
igangsat skolemadsordningen 
 
Søren har på tre måneder startet 12 
skolers skolemadsordning op over 
hele landet. Det er økologisk, det er 
sæsondrevet, det er logistisk muligt. 
Målet er at servere mad for alle i 
klassen, som skaber samvær, trivsel 
og god næring. Menuerne er 
sammensat af ernæringseksperter. 
Konceptet må ikke ”larme” da 
maden skal kunne frembringes uden 
uro. 
Der er styr på allergener. 
 
OBS-punkter: 

- Logistik 
- Økonomi 
- Alle skal være med 

 

Formål med punktet: 
Orientering og drøftelse af 
muligheder på SG 
 
 



Bestyrelsen vil undersøge 
muligheden for at søge fonde.  
Lisbeth, Daniel og Thomas går 
videre med undersøgelser. 
 
Det her vil vi i princippet gerne være 
spydspidsskole for, hvis vi kan skabe 
lige vilkår og en acceptabel 
økonomi. 
 
Tænke de store elever ind i en 
distributionsfunktion? 
 

Pause  10 
min 

  

Timefordelingsplan
en 

30 
min 

Timefordelingsplanen er ikke 
ændret siden sidste år. 
Skolen lever op til alle 
minimumstimetal fra ministeriet. 
2. årgang prioriteres med både 
idræt og svømning. 
6. årgang prioriteres biologi- og 
geografiundervisning i stedet for 
Natur/Teknologi. 
Der prioriteres ekstra biologi og 
geografi på 9. årgang. 
9. årgang får en ekstra lektion 
kristendomskundskab, som flyttes 
fra 7. årgang, fordi de i 9. kan 
risikere at komme til eksamen. 
 
 
Input: der er i bestyrelsen 
interesse for et øget fokus på 
privatøkonomi i undervisningen. 
Forslag om Pengeugen, Ernest & 
Young, samarbejde med 
pengeinstitutter mm. 
 
Timefordelingsplanen godkendes 
af bestyrelsen. 
 

Formål med punktet: 
Orientering og godkendelse 
af planen (eftersendes) 
 

Bestyrelsens 
årshjul 

15 
min 

Vi skal have åbnet årshjulet for at 
tilpasse punkterne 
 
Punktet udgår pga. sygdom 

Formål med punktet: 
 

Ledelsens 
orientering 

15 
min 

Tilbagemelding på rod/hærværk 
 
Den nye rengøringsordning virker. 
Både medarbejdere og elever 
kvitterer for at det er nye tider på 

Formål med punktet: 
 



skolen. Gulvene er rene, luften har 
ændret karakter, toiletterne bliver 
soigneret, der går synlige 
rengøringsassistenter rundt på 
skolen. 
 
Ledelsen har iværksat en indsats 
med Gentofte Ejendomme, men vi 
er afhængige af at ledelsen i 
Gentofte Ejendomme prioriterer 
det samme som os. 
 
Nu skal vi følge op på adfærd hos 
skolens børn og medarbejdere. 
 
Forældreovertagelsesdagen vil 
bestyrelsen gerne drive og 
behandler punktet efterfølgende. 
Dato for forældreovertagelsesdag 
d. 20. september 2024. 
 
Ungeprofilundersøgelsen sendes 
først til bestyrelsen, herefter 
sendes den til alle forældre på 7.-9. 
årgang. 
 

Formandens 
orientering 

10 
min 

Indsats med Gentofte Ejendomme 
 
Forældreovertagelsesdag 
 
Næste leder/formandsmøde er i 
april. Det er et dialogmøde. 
 
Klasserepræsentantsmødet i 
februar har fået god feedback fra 
forældrene. 
 

 

Elevrådets 
orientering 

10 
min 

Sund skolemad og respons – 
blandede tilbagemeldinger. 
 
Elevrådsvalg – der skal vælges nyt 
formandskab i elevrådet. Der 
tænkes i kontinuitet og mulighed 
for flere års deltagelse. 
 
Ønske om en mindebænk. 
Elevrådet finder en model – 
sekretariatet bestiller. 
 

 



Indhold til 
kommende møder 
og eventuelt. 

15 
min 

Indhold til kommende møder 
- Årshjulet 
- Planlægning af 

forældreovertagelsesdag 
- Status skolemad 
- Principper for 

undervisning 
- Principper for brug af 

skolegårdene og 
ordensregler 

- Jan Eirik sender princip for 
skolerejser ud til endelig, 
digital godkendelse af 
bestyrelsen 

- Bestyrelsens årsberetning 
til årsbogen 

- Grønnegård tjek 
-  

 
 

Lukket del 15 
min 

  

 


